



美國西南千年文化遺址深度文化交流

國教文化

行程 Itinerary

特定假日

酒店 Hotels (或同級酒店 or Similar)

1 灣區 ▶ 沙加緬度 ▶ 雷諾 ▶ 愛可市

(BAY AREA—SACRAMENTO—RENO—ELKO)

由80號公路到達加州首府沙加緬度，參觀州政府後進入內華達州，經雷諾進入廣大的沙漠區。夜宿愛可市。

Along the Highway 80, visit the State Capital of California, Sacramento. Pass by Reno while entering the desert of Nevada. Stay overnight at Elko.

2 愛可市 ▶ 大提頓山峰 ▶ 黃石公園

(ELKO—GRAND TETON—YELLOWSTONE)

上午沿著蛇河峽谷到達懷俄明州有西部牛仔城鎮之稱的杰克森市，觀賞出名的鹿角公園後進入大提頓國家公園，高聳入雲的洛磯山脈，山連山，峰連峰，傍晚抵達黃石國家公園觀賞神奇的老忠實噴泉等美景。

Along the Snake River Canyon, arrive at Jackson City, the home of the cowboys. Enjoy the view of Antler Park before entering Grand Teton. The abrupt vertical rise of the jagged range contrasts with horizontal sage-covered valley. Arrive at Yellowstone and adore the phenomenal sight of Old Faithful Geyser.

3 黃石公園 ▶ 鹽湖城

(YELLOWSTONE—SALT LAKE CITY)

今日遊覽黃石國家公園。觀賞雄偉秀麗的黃石峽谷，神秘靜謐的曼默斯泉，隆隆巨響的龍口火山，浪漫迷人的彩虹湖，其美無比的中層間歇泉盆地等。這裡更是全美最大的野生動物保護區。沿途處處可見野生動物漫步其間。夜宿鹽湖城。

Enjoy a spectacular landscape rich with majestic mountains and remarkable wildlife at Yellowstone National Park today. Sites at Yellowstone are: Yellowstone Canyon, Mammoth Hot Spring, Mud Volcano, Fountain Paint Pot, Midway Geyser Basin, and etc. Stay in Salt Lake City overnight.

4 鹽湖城 ▶ 拱門國家公園

(SALT LAKE CITY—ARCHES NATIONAL PARK)

上午參觀聖殿廣場及猶他州政府大廈。下午前往參觀世界上最著名的拱門國家公園，在那裡您將會體會到大自然的創造力，欣賞於公園裡集中全世界最大拱門群，奇岩巨石，大小尖塔，基座岩和平衡石，讓你目不暇接，美不勝收。夜宿瑪拉布。

After breakfast, head towards Oregon Trail, Independence Rock, Devils Gate, and Temple Square. In the afternoon, arrive at the Arches National Park, which preserves over 2000 natural sandstone arches including the most widely-recognized Delicate Arch. Stay overnight in Moab.

5 峽谷地國家公園 ▶ 紀念碑谷公園 ▶ 坎那伯

(CANYONLANDS NATIONAL PARK—MONUMENT VALLEY—KANAB)

清晨抵達有世界地質櫥窗之稱的峽谷地國家公園在這裡，觀賞輝煌壯麗的日出，與那壯闊無比的河谷及美不勝收的地質景觀（自費活動）。午後抵達紀念碑印第安公園，那裡聳立著一座座背靠藍天，依著白雲，顏色暗紅，經過大自然精雕細琢紅色砂岩的紀念碑，由印第安導遊向我們介紹所有這些巍峨突起，形態萬千的紅色紀念碑的來歷，伴隨著印第安的舞蹈，低吟歌唱和低沉的鼓聲，向上蒼傾吐著印第安人對於自己帶給古老北美的文明的緬懷和自己的現狀的憤怒和無奈。紀念谷地將是一個給您的心靈和感官都帶來無限震撼的地方（自費活動）。夜宿坎那伯。

In early morning, Head towards Canyonlands Nat'l Park, where has a colorful landscape and countless red rock canyons. You will be able to see sunrise and experience the magnificent natural geological landscape(option). After lunch you will head to Monument Valley. Unique sandstone landscape overwhelms, not just by its beauty but also by its size. You will have the (option) to sightsee the Monument Valley at a reasonable fee. Stay overnight in Kanab.

6 包偉湖 ▶ 羚羊彩穴 ▶ 格蘭水壩 ▶ 拉斯維加斯

(LAKE POWELL—ANTELOPE SLOT CANYON—GLEN DAM—LAS VEGAS)

上午可自費參加包偉湖的遊船之旅，享受由科羅拉多河水作為自然的工具，所創造出的包偉湖和格蘭峽谷，該湖號稱為美國境內最美麗的人工湖（自費活動）。下午參觀羚羊穴神奇之旅，由當地印地安導遊帶領你進入一個由上帝之手創造的巧奪天工的奇幻世界（自費活動）。之後參觀著名的格蘭水壩及馬蹄灣。當晚夜宿著名的拉斯維加斯，你可自費參加觀賞著名歌舞秀或夜遊活動（自費活動）。

Arrive at Lake Powell where you may take and (option) cruise on Lake Powell or travel through Antelope Slot Canyon (option). These hoodoos are the world's largest work of art. Afterwards you will visit the Glen Canyon Dam and Horseshoe Bend. Arrive at Las Vegas in the evening where you will begin your adventure. It is an option for you to participate on the night cruise or view and adore the acclaimed song and dance performances at your own expense. Test your luck in the casino where you will stay at Las Vegas overnight.

7 拉斯維加斯 ▶ 灣區

(LAS VEGAS—BAY AREA)

踏上歸途，七日的懷古及豐富的景觀，給予你滿載而歸的美好回憶。傍晚時分抵達灣區。

After an unforgettable night at Las Vegas, you will head back to Bay Area.



Shilo Inn



Ramada Hotel



Shilo Inn



Yellowstone Park Inn



Super 8



Excalibur

旅遊路線 Route

